
Čas je bil
prekratko odmerjen

V mesecu februarju je OK ZSMS Ljub-
ljana-Siška organizirala seminar za delegate
OO ZSMS v Portorožu. Seminar je v svojem
programu zajel vsa bistvena vprašanja
vključevanja mladih v razvoj samoupravlja-
nja, posebno pa še na področjih, ki so pri-
marnega pomena za celovit in popoln razvoj
dejavnosti ZSMS. Tudi program seminarja je
bil glede samega namena in časa dokaj pra-
vilno izbran, morda lahko celo trdimo, da so
razprave po predavanjih pokazale, da je bil
čas za nekatere teme prekratko odmerjen.

Mladi delegati iz OO ZSMS občine Ljub-
ljana-Siška so dokazali dcJkajšnjo mero zain-
teresiranosti za uveljavitev delegatskega si-
stema kot najširše oblike sporazumevanja in
odločanja vseh delovnih ljudi, za popoln in
celovit razvoj samoupravljanja naše samo-
upravne socialistične skupnosti.

Mladi so v razpravah poudarili, da ševed-
no niso zastopani v organih samoupravljanja
in delegacijah v takšnem številu. da bi lahko
govorili o enakopravnem faktorju pri odloča-
nju in upravljanju.

Program seminarja je temeljil predvsem.
na povojnem obdobju in razvoju samouprav-
nega socializma ter na novo sprejeti ustavi
iz leta 1974. V programskih temah so bili ve-
činoma zajeti kongresni materiali VII. kon-
gresa ZKS, VIII. kongresa ZSS, X. kongresa
ZKJ. Mladi so se seznanjali s sklepi in na-
logami, predvsem pa tlstimi, v katerih je za-
črtana dejavnost mladine.

Prva tema programa seminarja je bila
družbenopolitična ureditev SFRJ. Predaval je
Stane Boštjančič, podpredsednik zakonodaj-
no-pravne komisije pri SRS.

Druga tema programa je bila družbeno-
ekonomska ureditev SFRJ, o čemer je preda-
val Lojze Oblak z Gospodarske zbornice SRS.
Razprava je pokazala, da mladi z vso res-
nostjo spremljajo razvoj ekonomske politike,
gospodarstva in poslovanja ter da jim ni vse-
eno. v kakšnih težavah so njihove ali druge
TOZD, pa naj gre za uveljavljanje na notra-
njem ali zunanjem tržišču. Sicer pa je prav
to razpravo prekin.il čas, kar je bila prava
škoda, saj bi se lahko še marsikaj pogovorili.

Zanimiva predavanja
Temo o religiji je podal Milan Meden, no-

vinar Ljubljanskega dnevnika. Tako preda-
vanje kot razprava so zajemala vprašanja
vpliva cerkve v KŠ, posebno pri vzgoji pred-
šolskih in šolskih otrok.

O vlogi Jugoslavije v mednarodni skupno-
sti oziroma v svetu nam je predaval Borut
Miklavčič, podpredsednik IS skupščine me-
sta Ljubljane. Jedro predavanja je bilo o vlo-
gi mednarodnih skupnosti v borbi za uve-
ljavljanje osnovnih človeških pravic. Poseb-
no je poudaril pereča vprašanja položaja slo-
venske narodnostne manjšine v Avstrijl in
Italiji, posebno sedaj v zadnjih letih, ko po-
novno skušajo nazadnjaške sile oživljati faši-
zem in preganjati Slovence. V svojem preda-
vanju je prikazal položaj neuvrščenih in ne-
odvisnih držav_ ki imajo iz leta v leto več
članic, oziroma, da je to tista politika, ki jo
podpira vse več držav.

O nalogah in akcijah mladih pri uresniče-
vanju samoupravnega socialističnega sistema,
posebno pa še o sklepih in nalogah IX. kon-
gresa' ZSMS in ZSMJ je predaval Boris Zore,
ki je bil delegat na republiškem in zveznem
kongresu ZSM.

Seminar je v programu zajel tudi poglav-
je o kulturi v naši samoupravni družbi, pre-
daval je Borut Janovsky, kjer so mladi spre-
govorili tudi o nekaterih slabostih, ki se v
okviru kulture rade pojavljajo in so imele v
javnosti dokaj kritičen odmev. Seminar ne bi
bil popoln. če ne bi bilo tudi programa o or-
ganizacijski obliki sedanjega delovanja mla-
dih in o akcijski usmerjenosti ZSMS.

Še se bomo srečali!
V kongresnih materialih VII. kongresa

ZKS, VIII. kongresa ZSS, X. kongresa ZKJ
so mladitn. zaupane odgovorne naloge in ta
seminar je nakazal tudi že rešitev nalog, ki
so bile sprejete na IX. kongresu ZSMS.

Veliko so k plodnemu delu seminarja pri-
pomogli predavatelji, ki so predavali zelo
zgoščeno in preprosto.

Zadnjega dne seminarja so se udeležili tu-
di Stane ing. Plemenitaš — predsednik SO
Ljubljana-Siška, ki je udeležencem seminar-
ja odgovarjal na vprašanja o uveljavljanju
delegatskega sistema v občini in o družbeno-
ekonomski politiki občine. Tovariš Leopold
Krebelj, namestnik sekretarja OK ZK Ljub-
ljana-Siška pa je spregovoril o pomenu druž-
bene samozaščite v današnji samoupravni
skupnosti in o delovanju komunistov v TOZD
v občini Siška. Tovariš Lojze Mežnarič, pred-
sednik OSS Ljubljana-Siška pa je spregovo-
ril o oblikah delovanja sindikata v TOZD in
poudaril naloge, ki jih morata skupno izva-
jati OO ZSS in OO ZSMS.

Na koncu smo se mladi zavzeli za takojš-
nje izvajanje nalog in akcij. Ob tem smo se
dogovorili. da bomo seminarje v takšni ob-
liki še organizirali.
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